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Protokoll från pensionärsrådets sammanträde 2008-06-09 
 
 
Ledamöter Stig Åström, tjänstgörande 

vice ordförande 
 
SPF Farsta 

 Bror Lord PRO Farsta 
 Gun Forss PRO Farsta strand 
   
Tjänstgörande ersättare Inga Lill Lindgren PRO Hökarängen 
 Solveig Ahlbom SPF Farsta 
   
Ersättare Ingrid Klingberg PRO Sköndal 
   
Förhinder Barbro Karlsson, ordförande PRO Tallkrogen/Gubbängen 
 Kerstin Holmgren SPF Sköndal 
 Mary Andersson PRO Farsta 
 Sture Simonsson SPF Sköndal 
   
Tjänstemän Thomas Kultti biträdande avdelningschef 
 Jan Ekman (§ 4) parkingenjör 
 Cecilia Rivard (§ 4) planeringssekreterare 
 Pia Sundqvist nämndsekreterare 
 
 
 
 
Justeras:   
 
  Stig Åström, tjänstgörande ordförande 
 
 
 
Justeras:   
 
  Bror Lord, ledamot 
 
 
 
Sekreterare:  
 
  Pia Sundqvist 



SID 2 (3) 

 

s 
 
 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs tjänstgörande ordföranden 
Stig Åström och ledamoten Bror Lord. Justering sker onsdag 11 juni. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokoll från rådets sammanträde 2008-05-12 anmäldes. 
 

§ 3 Aktuellt från nämndsammanträdet 2008-05-22 
Rapporterades att en diskussion fördes vid nämndens öppna forum om av-
vecklingen av sysselsättningsverksamheten Hunddagis samt att nämnden 
fick en mycket uppskattad presentation av fältassistenternas förebyggande 
arbete bland ungdomar i Farsta. 
 

§ 4 Ärenden till nämndsammanträdet 2008-06-17 
Ärende nr 2: Svar på medborgarförslag om upprustning av Hökarängsba-
det 
Rådet framförde synpunkten att den föreslagna bryggan istället borde ut-
formas så att den skapar en helt inhägnad badyta för mindre barn. Förvalt-
ningen svarade att en sådan inhägnad skulle ta en större strandyta i anspråk 
och att man hittills enbart mött positiva reaktioner på det nuvarande försla-
get. Rådet menade att vuxna inte alltid har uppsikt över sina barn och att 
det – om bryggans utformning inte kan ändras – åtminstone borde sättas 
upp en lina mellan stranden och den utskjutande delen av bryggan, för att 
markera för barnen att de inte ska bada längre ut. 
 
Ärende nr 3: Yttrande över revisorernas årsrapport 2007 för Farsta stads-
delsnämnd 
På fråga från Bror Lord redogjorde biträdande avdelningschef Thomas 
Kultti för förvaltningens arbete när det gäller att öka frisknärvaron. Insatser 
för att minska sjukfrånvaron har hög prioritet inom förvaltningen och om-
fattar bland annat seminarier, chefsutbildningar och konsultinsatser. 
 
Ärende nr 4: Inrättande av nya förskoleavdelningar i Hökarängen och 
Farsta Strand 
Ordförande Stig Åström uppmanade förvaltningen att vara uppmärksam på 
kommande behov av barnomsorg med anledning av nybyggnation av bo-
städer vid Ågesta Broväg. 
 
Ärende nr 6: Utställning av förslag till detaljplan för kvarteret Domaren 1 
m m i Svedmyra 
Rådet uttryckte sin tillfredsställelse över planerna på byggnation av senior-
boende i enlighet med föreslagen detaljplan. 
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s 
Ärende nr 7: Överenskommelse mellan stadsdelsnämnderna Farsta och 
Hässelby-Vällingby i samband med inrättandet av kontaktcenter ”Äldre di-
rekt” inom Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd 
Ordföranden underströk att det är viktigt att personalen vid kontaktcentret 
klarar att upprätthålla integriteten för de äldre som vänder sig dit. 
 

§ 5 Information från förvaltningen och avdelningen för äldreomsorg  
Thomas Kultti rapporterade att en journalist från tidningen Toronto Star i Ca-
nada har besökt Edö och Postiljonens vård- och omsorgsboenden inför en 
kommande artikelserie om europeisk äldreomsorg, detta med anledning av att 
även Canada står inför en växande grupp äldre och därför studerar hur olika eu-
ropeiska länder arbetar med dessa frågor. 

 
§ 6 Övriga frågor  

Ingrid Klingberg rapporterade från ett intressant möte som anordnats av 
landstingets hälso- och sjukvårdsnämnd i syfte att föra en fortsatt dialog 
med programberedningen för äldre och multisjuka. Till mötet hade inbju-
dits representanter för kommunernas och stadsdelsnämndernas pensionärs-
råd. Intressant var bland annat att få perspektiv på det egna geografiska 
området genom att träffa representanter från andra delar av länet. Ingrid 
berättade att ett nytt möte kommer att arrangeras i höst och uttryckte för-
hoppningen att flera av rådets ledamöter har möjlighet att delta vid det 
kommande mötet. 


